

Date: 09 June 2024

After Compliments,

### Al Ghubra South Project Agreement

Al Maha Petroleum Products Marketing Company SAOG would like to disclose to the Financial Services Authority (FSA) and valued shareholders that it has signed an agreement with the Sports Activities Fund (SAF) on 09<sup>th</sup> June 2024, for a commercial investment and service station project under the name of "Al Ghubra South Project" in Al Ghubrah South in Bawshar.

The contract is for twenty-five years starting from 15th June 2024, with an approximate total value of OMR 4 million. This agreement will have a positive impact on the sales and profit of the Company.

With Regards,



المهندس/ حمد بن سالم المغدري  
الرئيس التنفيذي

Eng. Hamed Salim Al Maghdri  
Chief Executive Officer



التاريخ: 09 يونيو 2024م

تحية طيبة وبعد،،

### توقيع إتفاقية مشروع الغبرة الجنوبية

تود شركة المهة لتسويق المنتجات النفطية ش.م.ع.ص أن تفصح لهيئة الخدمات المالية والمساهمين الكرام بأنها وقعت مع صندوق دعم الأنشطة الرياضية بتاريخ 09 يونيو 2024م على إتفاقية مشروع إستثماري تجاري ومحطة خدمات تحت مسمى " مشروع الغبرة الجنوبية " بمنطقة الغبرة الجنوبية بولاية بوشهر.

تبدأ فترة العقد إعتباراً من 15 يونيو 2024م ولمدة خمسة وعشرون سنة حيث تبلغ إجمالي قيمة العقد حوالي 4 مليون ريال عُمانى، وسيكون لهذه الإتفاقية الأثر الإيجابي على مبيعات وأرباح الشركة.

مع خالص الشكر والتقدير،،،